## السيرة الذاتية C.V

- الاسم: فاطمة محمد عبدالله سلمان العنبكي
  - اللقب: استاذ مساعد
    - الشهادة: دكتوراه
- 1. تم الاشراف على العديد من رسائل الماجستير والدكتوراه .
- 2. تم مناقشة العديد من رسائل الماجستير والدكتوراه ضمن الجامعة المستنصرية وجامعة بغداد وجامعة بابل وجامعة ميسان.
- 3. تم اصدار خبرة علمية للعديد من رسائل الماجستير والدكتوراه وبحوث ترقية علمية.
  - 4. عضوة في نقابة الفنانين.
  - 5. عضوة في نقابة الفنانين التشكيلين.
  - 6. عضو هيئة تدريس في الجامعة المستنصرية.
  - 7. شاركت في العديد من المعارض الفنية بوزارة الثقافة وجمعية الفنانين التشكيليين.
    - 8. اقمت العديد من المهرجانات في كلية التربية الاساسية.
  - 9. لدي العديد من كتب الشكر والتقدير من السيد وزير الثقافة ووزير التعليم العالي ورئيس الجامعة المستنصرية والسيد عميد الكلية.
    - 10. شاركت في الندوات في مركز التعليم المستمر في الجامعة المستنصرية.

## C.V. Biography

- Name: Fatima Muhammad Abdullah Salman Al-Anbaki

- Title: Assistant Professor

- Certificate: Ph.D

1- Many master's and doctoral theses have been supervised.

- 2- Several master's and doctoral theses were discussed within Al-Mustansiriya University, the University of Baghdad, the University of Babylon and the University of Maysan.
- 3- Scientific expertise has been issued for many master's and doctoral theses, and scientific promotion research.
- 4- A member of the Artists Syndicate.
- 5- A member of the Fine Artists Syndicate.
- 6- A faculty member at Al-Mustansiriya University.
- 7- She participated in many art exhibitions at the Ministry of Culture and the Society of Fine Artists.
- 8- Held many festivals in the College of Basic Education.
- 9- I have many letters of thanks and appreciation from the Minister of Culture, the Minister of Higher Education, the President of Al- Mustansiriya University and the Dean of the College.
- 10- Participated in seminars at the Continuing Education Center at Al-Mustansiriya University.